
* The promotion begins on March 5, 2025 and ends on March 31, 2025. Eligible appliance orders will receive a 10% discount. To be eligible for this promotion, orders must include at least one (1) product from one (1) of the following categories: 
Full-size Sub-Zero refrigeration (DEC, DET, CL, PRO models); Wolf range, cooktop, rangetop or oven (GR, IR, DF, CG, CI, CE, SRT, SO, DO, CSO models. Two 15” module cooktops qualify as a cooktop); Cove Dishwasher (CW models), AND must 
include an EssentialCare or EssentialCare+ subscription. If the order delivery address is located outside the EssentialCare coverage area, or if the EssentialCare or EssentialCare+ subscription is declined, the discount on the final product selection 
will be adjusted to 5%. The eligible discount will be applied to all Sub-Zero, Wolf, Cove, Sirius, Zip Water products, accessories and services listed on the order. Outlet Store products are excluded from this promotion. All qualifying products must 
appear on the same invoice. Products must be delivered and installed in Ontario, Quebec or the Atlantic provinces. The promotion cannot be combined with other promotions. The discount before applicable taxes will be automatically deducted 
from MVP pricing, on a line-item basis. This offer may be cancelled or modified at any time and without prior notice. See stores for details.

EXCLUSIVE OFFER UNTIL MARCH 31, 2025

10%*SAVINGSon all appliances, accessories 
and services

ENJOY

Great Kitchens Always
Bring People Together



* La promotion débute le 5 mars 2025 et prend fin le 31 mars 2025. Les commandes satisfaisants les conditions promotionnelles recevront un rabais de 10%. Pour avoir droit à cette promotion, les commandes doivent inclure au moins un (1) produit 
parmi une (1) des catégories suivantes: réfrigération de pleine grandeur Sub-Zero (modèles DEC, DET, CL, PRO) ; cuisinière, dessus de cuisinière, surface de cuisson, et four Wolf (modèles GR, IR, DF, CG, CI, CE, SRT, SO, DO, CSO. Deux modules 
de cuisson de 15 po sont considérés comme une surface de cuisson de pleine grandeur) ; lave-vaisselle Cove (modèles CW), ET doivent inclure un abonnement à EssentialCare ou EssentialCare+. Si l’adresse de livraison de la commande se situe 
à l’extérieur de la zone de couverture d’EssentialCare, ou si l’abonnement à EssentialCare ou EssentialCare+ n’est pas inclus dans la commande, le rabais sur la sélection finale de produit sera ajusté à 5 %. Le rabais sera appliqué à tous les appareils, 
accessoires et services Sub-Zero, Wolf, Cove, Sirius et Zip Water inclus dans la commande. Les produits du Outlet Store sont exclus de cette promotion. Tous les articles doivent figurer sur la même facture. Les articles doivent être livrés et installés 
en Ontario, au Québec ou dans les provinces de l’Atlantique. Cette offre ne peut être jumelée à aucune autre offre. Cette promotion peut être annulée ou modifiée en tout temps, et ce, sans préavis. Détails en magasin.

L’OFFRE SE TERMINE LE 31 MARS 2025

10%
*

sur tous les électroménagers, accessoires et services.
D’ÉCONOMIES

Les meilleures cuisines créent 
les plus beaux rassemblements


